

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန
လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း (တတိယနှစ်စက်ဝန်း)
National Community Driven Development Project



ကရင်ပြည်နယ်၊ ကော့ကရိတ်မြို့နယ်၊ ထီဟူးသံကျေးရွာအုပ်စု
ထီးဟူးသံကျေးရွာ၏ ဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်

၂၀၂၀ပြည့်နှစ် (တတိယနှစ်စက်ဝန်း)

မာတိကာ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ
၁။	ကော့ကရိတ်မြို့နယ်အခြေပြမြေပုံ	-၃
၂။	ကျေးရွာအုပ်စုအခြေပြမြေပုံ	-၄
၃။	ကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းပါဝင်သောကျေးရွာများ	
၄။	ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်းနှင့်ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ	
	၄.၁။ ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်း။	
	၄.၂။ ကျေးရွာရှိအိမ်ခြေ၊ အိမ်ထောင်းစုနှင့် လူဦးရေ။	
	၄.၃။ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများဦးရေ	
	၄.၄။ ထိခိုက်လွယ်သောအိမ်ထောင်စုများအရေအတွက်	
	၄.၅။ အထောက်အပံ့ဖြစ်စေသော အဆောက်အဦးများ	
	၄.၆။ အဓိကဝင်ငွေရ (သို့) စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ။	
	၄.၇။ ပိုင်ဆိုင်မှု မြေဧရိယာနှင့်သဘာဝ သယံဇာတများ။	
	၄.၈။ အခြားသတင်းအချက်အလက်များ။	
၅။	လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြစ်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ် အကျဉ်းချုပ်။	
၆။	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်အတွက် အသုံးပြုသော PRA Tool တစ်ခုချင်းစီ၏ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ	
	၆.၁။ လူမှုရေးနှင့်အရင်းအမြစ်ပြမြေပုံ (Social and Resource Map)	
	၆.၂။ ရာသီခွင်ပြ - ပြကဒိန် (Seasonal Calendar)	
	၆.၃။ ဥစ္စာဓနကြွယ်ဝမှုအဆင့် (Wealth Ranking)	

၆.၄။ ပင့်ကူအိမ် (ကျား-မရေးရာ) (Spider Diagram)

၆.၅။ ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်း (Asset Mapping)

၆.၆။ အဖွဲ့အစည်းချိတ်ဆက်မှု (Venn Diagram)

၇။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်အတွက် အသုံးပြုသော PRA Tool တစ်ခုချင်းစီ၏ ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် ဆန်းစစ်ခြင်း။

၈။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။

၉။ ကျေးရွာစီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့၏ အဖွဲ့ဝင်များစာရင်း။

၁၀။ ကျေးရွာအခြေခံသတင်းအချက်အလက် ပုံစံ ၈-၁ (PC - 1)

၁၁။ ကျေးရွာအခြေခံသတင်းအချက်အလက် ပုံစံ ၈-၂ (PC - 2)

၁၂။ ကျေးရွာအခြေခံသတင်းအချက်အလက် ပုံစံ ၈-၃ (PC - 3)

၁၃။ ကျေးရွာပထမနှင့် ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ

၁၄။ ကဏ္ဍာအလိုက်အနှစ်ချုပ်ဇယား

၁၅။ လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း(NCDDP)ဖြင့်ဆောင်ရွက်သောစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲများ

၁။ ကော့ကရိတ်မြို့နယ်အခြေပြမြေပုံ

ကော့ကရိတ်မြို့နယ် အခြေပြမြေပုံ



၂။ ကျေးရွာအုပ်စုအခြေပြမြေပုံ (ထီးဟူးသံကျေးရွာအုပ်စု)



၃။ ကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းပါဝင်သောကျေးရွာများ

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
၁။	ထီးဟူးသံ	၂၅၂	၇၅၃	၇၇၇	၁၅၃၀
၂။	အောက်ရွာ	၂၀၉	၅၉၄	၆၀၇	၁၂၀၁
၃။	ရွာကလေး	၁၃၆	၃၈၀	၃၈၈	၇၆၈
၄။	ထီးကလေး	၉၁	၁၀၄	၁၁၃	၂၁၇

၄။ ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်းနှင့်ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ

၄.၁။ ထီးဟူးသံကျေးရွာသမိုင်းကြောင်း

ယခင်က ကျေးရွာသူကျေးရွာသားများသည် အမဲလိုက်ဘဝဖြင့် အသက်မွေးကြပြီး ကုန်းနေရေနေ သတ္တဝါများရှာဖွေဖမ်းယူစားသောက်၍နေထိုင်လာခဲ့ပါသည်။ ကျေးရွာအတွင်း ဖြတ်သန်းစီးဆင်းသောချောင်းကို အမှီပြု၍ ဥယျာဉ်ခြံများ၊ လယ်များစိုက်ပျိုး နေထိုင်လာခဲ့ကြပါသည်။ ချောင်းဖျား၊ တောင်ကြားသို့ရောက်ရှိသော သူများသည်သစ်သားဖြင့်ထုလုပ်ထားသောမြွေဟောက်ရုပ်တစ်ခုကို တွေ့ရှိခဲ့သဖြင့် မြွေဟောက်တွေ့ရွာ(ထို့ဗုသောသဝေါ)ဟုစတင်အမည်ပေးခဲ့သည်။ချောင်းကိုအမှီပြု၍ကျေးရွာတည်ရှိသောကြောင့် ချောင်းအမည်ကိုလည်း (ထို့ဗုသောကလိုး) ဟုအမည်တွင်ခဲ့သည်။ ကာလပြောင်းလဲလာသည်နှင့်အမျှ ရွာအမည်နှင့် ကျေးရွာသည်ထင်ရှားလာပြီး ယခုသိသော ထီးဟူးသံကျေးရွာအမည်ဖြင့် ဖြစ်တည်လာခဲ့ပါသည်။

အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း

ထီးဟူးသံကျေးရွာသည် တောင်ခြေမှာတည်ရှိသောရွာတစ်ရွာဖြစ်သောကြောင့်များစွာသော ချောင်းကလေးများ လည်းရှိ ပါသည်။ ချောင်းကလေးမှ ကြည်လင်သော ရေချိုများ ရရှိသောကြောင့် ရွာသူရွာသားများက ချောင်းရေများကို အသုံးပြုပြီး လယ်များ၊ ဥယျာဉ်ခြံများ လုပ်ကိုင် စားသောက်ကြသည်။ လူဦးရေများလာသောအခါ အလုပ်အကိုင်များလည်း မတူကြတော့ပါ။ ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊လယ်၊ တောင်ယာခြံ စသည်ဖြင့် အသက်မွေးလုပ်ငန်း များကိုလည်းလုပ်ကိုင်လာကြပါသည်။

လူမှုရေး

ပြည်တွင်းစစ်ပွဲများနှင့် ကြုံတွေ့ခဲ့ရသောရွာတစ်ရွာဖြစ်သော်လည်း ရွာသူရွာသားများသည်တစ်ယောက်နှင့်တစ်ယောက်ယုံကြည်မှုမပျက်ဘဲကျေးရွာအတွင်းတွင်ချစ်ချစ်ခင်ခင်နေမြဲနေထိုင်ခဲ့ကြပါသည်။ ကျေးရွာအတွင်း လူမှုရေး၊ သာရေး၊ နာရေးများတွင်လည်း အားလုံးပူးပေါင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြပါသည်။

ကိုးကွယ်ယုံကြည်မှုနှင့်လူမျိုး

ခရစ်ယာန်ဘာသာကို အများဆုံးကိုးကွယ်ယုံကြည်ပြီး ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များလည်းရှိပါသည်။ လဲကယ်ဘာသာဝင် လူနည်းစုသာဖြစ်သည်။ ကျေးရွာအတွင်းနေထိုင်ကြသူများမှာ ကရင်လူမျိုးများသာ ဖြစ်ကြပြီး ပြောင်းရွှေ့အလုပ်သမားအဖြစ်နေထိုင်လာကြသော ဗမာ

လူမျိုးအနည်းစုလည်းရှိပါသည်။

၄.၂။ ကျေးရွာရှိအိမ်ခြေ၊ အိမ်ထောင်းစုနှင့် လူဦးရေ။

ထီးဟူသံကျေးရွာတွင် အိမ်ထောင်စု (၂၅၂) စု ရှိပါသည်။ ကျေးရွာအတွင်းနေထိုင်သော လူဦးရေမှာ အမျိုးသား (၇၅၃)ဦး၊ အမျိုးသမီး (၇၇၇)ဦး၊ စုစုပေါင်း (၁၅၃၀)ဦး ရှိပါသည်။ ယခု အိမ်ထောင်စုနှင့် လူဦးရေစာရင်း မှာ ၂၀၂၀ခုနှစ်၊ ဇွန်လတွင် ကောက်ထားသောစာရင်းဖြစ်ပါ သည်။

၄.၃။ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများဦးရေ

ထီးဟူသံကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုမှာ ကရင်လူမျိုးဖြစ်ပါသည်။ ကရင်လူမျိုးအိမ်ထောင်စု (၂၅၂) စုတွင် အမျိုးသား (၇၅၃)ဦးနှင့် အမျိုးသမီး (၇၇၇)ဦး စုစု ပေါင်း (၁၅၃၀)ဦး ရှိပါသည်။

၄.၄။ ထိခိုက်လွယ်သောအိမ်ထောင်စုများအရေအတွက်

ထီးဟူသံကျေးရွာကျေးရွာတွင် သက်ကြီးရွယ်အို (၆၅နှစ် နှင့် အထက်) (၁၁၀) ဦး၊ မသန်စွမ်း (၆) ဦးတို့ရှိ ပါသည်။

၄.၅။ အထောက်အပံ့ဖြစ်စေသော အဆောက်အဦများ

ထီးဟူသံကျေးရွာတွင် မူကြိုကျောင်း (၁)ကျောင်း၊ အလယ်တန်းကျောင်း (၁) ကျောင်း၊ ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ၊ ခရစ်ယာန်ကျောင်း (၁) ကျောင်း တို့ရှိပါသည်။

၄.၆။ အဓိကဝင်ငွေရ (သို့) စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ။

ရွာသူ/သားများ၏ အဓိကစီးပွားရေးမှာ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဖြစ်ပါသည်။ စိုက်ပျိုးရေး တွင် လယ်စိုက်ပျိုး လုပ်ကိုင်သူနှင့် ဥယျာဉ်စိုက်ပျိုးသူများဖြစ်ပါသည်။

၄.၇။ ပိုင်ဆိုင်မှု မြေဧရိယာနှင့်သာဘာဝ သယံဇာတများ။

လယ်/ယာမြေ၊ ဥယျာဉ်ခြံ၊ လက်တွန်းထွန်စက်၊ ကား၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်၊ အသေးစားအိမ်ဆိုင်များ၊ ထော်လာဂျီ၊ အပ်ချုပ်စက်၊ စက်တပ်လှေ၊ မြက်ရိတ်စက်၊ ရေတွင်း၊ ခိုင်းနွားတို့ရှိပါသည်။

၄.၈။ ကျေးရွာတွင်းအခြားသက်ဆိုင်သော သတင်းအချက်အလက်များ

အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊ ကျောင်းကော်မတီ၊ ဂေါပကအဖွဲ့၊ အိုးသူကြီးအဖွဲ့၊ သာရေး/နာရေးအဖွဲ့၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့၊ လူငယ်အဖွဲ့တို့သည်ကျေးရွာတွင်းတည်ရှိသော အဖွဲ့အစည်းများဖြစ်ပါသည်။

ကျေးရွာပြင်ပရှိ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဌာနများ နှင့်လည်းချိတ်ဆက်မှုရှိပါသည်။ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေး၊ မြို့နယ်ပညာရေး၊ DRD KNU DKBA BGF Phase M တို့နှင့်ချိတ်ဆက်ပါသည်။

၅။ လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြစ်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ် အကျဉ်းချုပ်။

စဉ်	အသုံးပြုသော PRA Tool	ပါဝင်ဆွေးနွေးသူဦးရေ			အဓိကဆွေးနွေးသည့်အချက်များ
		က	မ	ပ	
၁	လူမှုရေးနှင့်အရင်းအမြစ်ပြုမြေပုံ	၆၇	၆၃	၁၃၀	တောင်ယာလုပ်ငန်းဖြစ်အဓိက အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြုကြသော်လည်းယခုအခါလုပ်ကိုင်မှုနည်းပါးလာသည်။သစ်တောများပြုန်းတီးမှုများပြားလာသဖြင့်တောင်ယာလုပ်ကိုင်သူနည်းလာသည်။
၂	ရာသီခွင်ပြ - ပြကဒိန်	၆၇	၆၃	၁၃၀	လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးအဆင်ပြေလာသော်လည်းအလုပ်အကိုင်မရှိသဖြင့်ဝင်ငွေ/ထွက်ငွေမျှတမှုမရှိပါ။နေ့စားလုပ်ကိုင်သူများမှာအလုပ်အကိုင်ရှိသော ရာသီချိန်မှသာ ဝင်ငွေရရှိသည်။
၃	ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့်	၆၇	၆၃	၁၃၀	အလုပ်အကိုင်ရှားပါးခြင်းသည် ဆင်းရဲသားများအတွက်အခက်အခဲပိုဖြစ်စေပါသည်။ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများတွင်ထိခိုက်လွယ်သောအိမ်ထောင်စုများပူးပေါင်းလာစေရန် ၎င်းတို့အတွက် အလုပ်အကိုင်များဖန်တီးပေးရုံသာမကဝင်ငွေများမြင့်မားလာအောင်ဆောင်ရွက်ပေးသင့်သည်။
၄	ပင့်ကူအိမ် (ကျား-မရေးရာ)	၆၇	၆၃	၁၃၀	အမျိုးသမီးများမှာဝင်ငွေရလုပ်

					ငန်းများလုပ်ပိုင်ခွင့်အားနည်းသဖြင့် ဦးဆောင်ခွင့်များ ဆုံးရှုံးရသည်။အမျိုးသမီးများ၏စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်မားလာစေရန် အားလုံးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သင့်သည်
၅	ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်း	၆၇	၆၃	၁၃၀	အပ်ချုပ်စက်အမျိုးသမီးများသုံးစွဲမှုများသည်။လက်တွန်းထွန်စက်၊ ထော်လာဂျီ၊ မြက်ရိတ်စက်၊ စက်တပ်လှေ၊အမျိုးသားများသုံးစွဲမှုများသည်။ဆိုင်ကယ်၊ကား၊ ရေတွင်း၊ဘုန်းကြီးကျောင်း၊ လယ်၊နွားတို့ကိုအမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးတို့က သုံးစွဲကြသည်။
၆	အဖွဲ့အစည်းချိတ်ဆက်မှု	၆၇	၆၃	၁၃၀	အမျိုးသမီးသီးသန့်ဖွဲ့စည်းထားသောအဖွဲ့များရှိသော်လည်း သက်ဝင်လှုပ်ရှားမှုမရှိပါ။အဖွဲ့အစည်းတိုင်းတွင်အမျိုးသမီးများပါဝင်သော်လည်းဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ရာတွင်ပါဝင်ခွင့်အားနည်းသေးသည်။

၆.၂။ ရာသီခွင်ပြ - ပြကဒိန် (Seasonal Calendar)

မြို့နယ်- ကော့ကရိတ်
 ၇က်စွဲ - ၂၀.၆.၂၀၂၀

ရာသီခွင် ပြဇယား

ကျေးရွာ- ထီးဟူးသံ
 ၁၃၅ - ထီးဟူးသံ

ရာသီဥတုအခြေအနေ	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်	ဇူလိုင်
ကျန်းမာရေး	+	+	+	+++	+++	+++	++	+	+	+	+	+
ပွဲခေတ်	-	-	-	-	-	-	-	-	✓	✓	-	-
ရာသီဥတု	မိုးပေါက် ခြင်း(ကော)	မေတိုက် ခြင်း	မေတိုက် ခြင်း	မေတိုက် ခြင်း	ကျောက် ရေကြိုးခြင်း	တောင်ကျ ရေများခြင်း	-	-	-	-	-	တောင် ပေါက်ခြင်း
ခိုက်ပျိုးရေး	ရက်တာ	-	-	-	-	-	ရက်တာခြင်း	ရက်တာ ခြင်း	ရက်တာခြင်း လွယ်ထီး	ရက်တာခြင်း လွယ်ထီး	ရက်တာခြင်း လွယ်ထီး	ရက်တာခြင်း
ငါးငွေ့	၄၄၄	၄	၄၄၄	၄	-	၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄	၄၄	၄၄၄
ထွက်ငွေ	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ - ကျား ၁၀ + မ ၁၀ = စုစုပေါင်း = ၂၀ဦး

၆.၃။ ဥစ္စာရေကြွယ်ဝမှုအဆင့် (Wealth Ranking)

မြို့နယ်- ကော့ကရိတ်
 ၇က်စွဲ - ၂၀.၆.၂၀၂၀

ရာသီခွင် ပြဿနာ: ကျေးရွာ- ထီးဟူးသံ
 ခုနစ်- ထီးဟူးသံ

အခြေအနေ	ပိတ်	ပိတ်	ပိတ်	ပိတ်	ပိတ်	ပိတ်	ပိတ်	ပိတ်	ပိတ်	ပိတ်	ပိတ်	ပိတ်
ကျိုးစာချိုး	+	+	+	+++	+++	+++	++	+	+	+	+	+
ပွဲစက်	-	-	-	-	-	-	-	-	✓	✓	-	-
ရာသီခွင်	ပိ.ပေစင် ခြင်း(ကော)	ပေတိုက် ခြင်း	ပေတိုက် ခြင်း	ပေတိုက် ခြင်း	ကျောက် ချောင်းခြင်း	ကော့ကျ ချောင်းခြင်း	-	-	-	-	-	ကော့ကျ ချောင်းခြင်း
ခွဲပျိုးချိုး	ရော်ကာ	-	-	-	-	-	ရော်ကာခြင်း	ရော်ကာ ခြင်း	ရော်ကာခြင်း ကွမ်းသီး	ရော်ကာခြင်း ကွမ်းသီး	ရော်ကာခြင်း ကွမ်းသီး	ရော်ကာခြင်း
ငါးစွဲ	၄၄၄	၄	၄၄၄	၄	-	၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄	၄၄	၄၄၄
ထွက်စွဲ	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ - ကျား ၁၀ + မ ၁၀ = စုစုပေါင်း = ၂၀ဦး

၆.၄။ ပင့်ကူအိမ် (ကျား-မရေးရာ) (Spider Diagram)

မြို့နယ်- ကျောက်တိုင်
 ၇က်စွဲ - ၂၀.၆.၂၀၂၀

ရာသီခွင် ပြဿနာ:

ကျေးရွာ- ထီးဟူးသံ
 ချွဲ- ထီးဟူးသံ

အကြောင်းအရာ	ရာသီ	ရာသီ	ရာသီ	ရာသီ	ရာသီ	ရာသီ	ရာသီ	ရာသီ	ရာသီ	ရာသီ	ရာသီ	ရာသီ
ကျန်းမာရေး	+	+	+	+++	+++	+++	++	+	+	+	+	+
ပွဲစကား	-	-	-	-	-	-	-	-	✓	✓	-	-
ရာသီဥတု	မိုးပေါက် ခြင်း(ကော)	ပေတိုက် ခြင်း	ပေတိုက် ခြင်း	ပေတိုက် ခြင်း	ကျောက် ရေကြိုးခြင်း	တောင်ကျ ရေများခြင်း	-	-	-	-	-	တောင် ပေါင်ခြင်း
ခိုက်ပျိုးရေး	ရေကန်	-	-	-	-	-	ရေကန်ခြင်း	ရေကန် ခြင်း	ရေကန်ခြင်း လွှမ်းထီး	ရေကန်ခြင်း လွှမ်းထီး	ရေကန်ခြင်း လွှမ်းထီး	ရေကန်ခြင်း
ငါးငွေ့	၄၄၄	၄	၄၄၄	၄	-	၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄	၄၄	၄၄၄
ထွက်ငွေ	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄	၄၄၄

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ - ကျား ၁၀ + မ ၁၀ = စုစုပေါင်း = ၂၀ဦး

၇။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်အတွက် အသုံးပြုသော PRA Tool တစ်ခုချင်းစီ၏ ဆွေးနွေးခြင်း နှင့်ဆန်းစစ်ခြင်း။

စဉ်	အသုံးပြုသော PRA Tool	ဆွေးနွေးခြင်းနှင့်ဆန်းစစ်ချက် ရလဒ်များ
၁	လူမှုရေးနှင့်အရင်းအမြစ်ပြမြေပုံ	<ul style="list-style-type: none"> -အဓိကအသက်မွေးဝမ်းကြောင်းမှာ-လယ်မြေ ဈေးရောင်းလုပ်ငန်းများဖြစ်သည်။ -ရော်ဘာခြံလုပ်ငန်းနှင့်ဥယျာဉ်ခြံလုပ်ငန်းအ များအပြားရှိပြီးလယ်ယာလုပ်ငန်းများနည်း ပါးလာသည်။ -လွန်ခဲ့သော(၅)နှစ်အတွင်းလယ်လုပ်ငန်း၊ ငါးလုပ်ငန်းနည်းပါးပြီးစေ့ချေဆိုင်လုပ်ငန်းအ နည်းငယ်များပြားလာသည်။ -သီးခြားနေထိုင်သောအုပ်စုမရှိပါ။ အတူတကွကျေးရွာအတွင်းနေထိုင်ကြသည်။ -ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်များရွာ၏ အရှေ့ပိုင်းတွင်နေထိုင်ပြီး၊ဗုဒ္ဓဘာသာဝင် များကျေးရွာအနောက်ပိုင်းတွင် နေထိုင်ကြသည်။ -ခရစ်ယာန်ဘာသာနှင့်ဗုဒ္ဓဘာသာ ကိုးကွယ်ကြသည်။ -ဘန်ကောက်သွားရောက်လုပ်သူရှိသော ကြောင့်ကျေးရွာအတွင်းအပြင်ပြောင်းရွှေ့သွား လာနေကြသည်။
၂	ရာသီခွင်ပြ - ပြကဒိန်	<ul style="list-style-type: none"> အဓိကအသက်မွေးဝမ်းကြောင်းမှာ လယ်ယာ၊ရော်ဘာ၊ခြံလုပ်ငန်းကိုသာအဓိက လုပ်ကိုင်ကြသည်။ -ထိုလုပ်ငန်းများသည် ရာသီအလိုက်သာ လုပ်ကိုင်နိုင်ကြသည်။ -တစ်ဦးချင်းစီအတွက်ဝင်ငွေကနည်းပြီးထွက် ငွေကပိုများသည်။

		<p>-တစ်နှစ်တာဝင်ငွေသည်တစ်ချို့အိမ်ထောင်စု၏အတွက်တစ်နှစ်စာစားသောက်မှုမလုံလောက်ပါ။</p> <p>-တစ်ချို့အိမ်ထောင်စုသည်ချေးငှားလုပ်ငန်းဖြေရှင်းကြသည်။</p> <p>အမျိုးသားဝင်ငွေနှင့်အမျိုးသမီးဝင်ငွေသည်တစ်ချို့သောလုပ်ငန်းတွင်သာတူညီပြီးတစ်ချို့သောလုပ်ငန်းတွင်မတူညီပါ။</p> <p>လယ်ယာလုပ်ငန်းတွင်လုပ်အားခတူညီပြီးအခြားဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းတွင်လုပ်အားခမတူညီပါ။အမျိုးသမီးများ၏အဓိကအသက်မွေးဝမ်းကြောင်းသည်လည်းခြုံလယ်လုပ်ငန်းများသာဖြစ်ပြီးအဓိကပြဿနာများမှာအလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းမရှိသောကြောင့်ပုံမှန်ဝင်ငွေမရှိပါ။</p>
၃	ဥစ္စာဓနကြွယ်ဝမှုအဆင့်	<p>ဆင်းရဲနွမ်းပါးသောအိမ်ထောင်စုမှာ(၃၀)ဝန်းကျင်ရှိသည်။ဆင်းရဲသည့်အကြောင်းအရင်းမှာပညာတတ်မြောက်မှုအားနည်းခြင်း၊အလုပ်အကိုင်ရှားပါးခြင်း၊လယ်ယာခြံပိုင်ဆိုင်မှုမရှိခြင်းတို့ကြောင့်ဖြစ်သည်။ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူများကိုကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်များတွင်အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းဖန်တီးပေးခြင်းဖြင့်ပါဝင်စေရန်ဆွဲခေါ်မည်။သင်တန်းပေးခြင်း၊စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ပေးခြင်းဖြင့်ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူများတိုးတက်ကောင်းမွန်စေအောင်လုပ်ဆောင်မည်။</p>
၄	ပင့်ကူအိမ် (ကျား-မရေးရာ)	<p>အမျိုးသားနှင့်အမျိုးသမီးများသည်အတွေ့အကြုံများ၊အခွင့်အလမ်းများမတူညီသောကြောင့်တစ်ခုချင်းစီအမှတ်ကွဲပြားခြင်းဖြစ်</p>

		<p>သည်။အဓိကအမျိုးသမီးများသည်အိမ်မှုကိစ္စလုပ်ကိုင်ခြင်းများသောကြောင့်အခြားလုပ်ပိုင်ခွင့်တွေမှာအားနည်းသွားကြသည်။အမျိုးသားနှင့်အမျိုးသမီးတန်းတူအခွင့်အရေးထားသင့်ပြီးအတူတကွလုပ်ငန်းများပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လုပ်ကိုင်သင့်သည်။</p>
၅	ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်း	<p>-အမျိုးသားသီးသန့်အသုံးပြုသောအရင်းအမြစ်မှာမြက်ရိတ်စက်၊ထော်လာဂျီကားတို့ဖြစ်သည်။ -နှစ်ဦးစလုံးအသုံးပြုသောအရင်းအမြစ်မှာစိမ့်စမ်းရေခိုင်းနွား၊ဆိတ်၊ကြက်၊ဘဲ၊ဖုန်း၊ရေဒီယို၊တီဗွီ၊ဂြိုဟ်တု၊စလောင်း၊ရေတွင်း၊မြစ်ချောင်းတို့ဖြစ်သည်။ -အရင်းအမြစ်များကိုအများအားဖြင့်အမျိုးသားများသာထိန်းချုပ်ကြသည်။ -အတူတကွဆွေးနွေးတိုင်ပင်ပြီးနှစ်ဦးသဘောတူဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့်ထိန်းချုပ်ကြသည်။</p>
၆	အဖွဲ့အစည်းချိတ်ဆက်မှု	<p>-အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊အိုးသူကြီးအဖွဲ့၊လူငယ်အဖွဲ့၊ကျောင်းဒကာအဖွဲ့များကအဓိကလူမှုရေး၊ဘာသာရေးတွင်ဆောင်ရွက်လုပ်ကိုင်သည်။ -အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊အမျိုးသမီးအဖွဲ့၊လူငယ်အဖွဲ့၊ကျောင်းကော်မတီအဖွဲ့တို့တွင်အမျိုးသမီးပါဝင်သည်။ -DRDအဖွဲ့၊အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ကိုင်ပြီးလူငယ်အဖွဲ့၊အမျိုးသမီးအဖွဲ့၊အိုးသူကြီးအဖွဲ့၊ကျောင်းကော်မတီ၊ဂေါပကအဖွဲ့တို့သည်ပညာရေး၊လူမှုရေး၊ဘာသာရေးလုပ်ကိုင်ပေးကြသည်။ -ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံခန့်ခွဲမှုတွင်ကျေးရွာ</p>

		ခေါင်းဆောင်များကအကြံပေးခြင်း၊ဦးဆောင်လုပ်ကိုင်ပေးကြသည်။ - ဒေသခံနှင့်ပြင်ပအဖွဲ့ချိတ်ဆက်မှုမှာအားနည်းပါသည်။
--	--	--

၈။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။



၉။ ကျေးရွာစီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့၏ အဖွဲ့ဝင်များစာရင်း။

စဉ်	အမည်	ကျား	မ	တာဝန်	မှတ်ချက်
၁	နော်ဖောသတွာ		√	စီထောက်ဥက္ကဋ္ဌ	
၂	စောလှစေးထူး	√		စီထောက်ဥက္ကဋ္ဌ	
၃	စောကလိုး	√		ဝယ်ယူရေးခေါင်းဆောင်	
၄	စောကစ်	√		ဝယ်ယူရေးအဖွဲ့ဝင်	
၅	နောအယ်ဝါး		√	ဝယ်ယူရေးအဖွဲ့ဝင်	
၆	နော်ဖောအူယံလ်ရိုး		√	စာရင်းကိုင်	
၇	စောကွယ်ထူး	√		စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ်ရေး ခေါင်းဆောင်	
၈	နော်ရိုးရိုး		√	စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ်ရေး အဖွဲ့ဝင်	
၉	နော်စေးစေး		√	စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ်ရေး အဖွဲ့ဝင်	
၁၀	နော်အဇာ		√	လည်ပတ်ထိန်းသိမ်းရေး ခေါင်းဆောင်	
၁၁	စောထူးမင်း	√		လည်ပတ်ထိန်းသိမ်းရေး အဖွဲ့ဝင်	
၁၂	စောအဲ့ကော်ထူး	√		လည်ပတ်ထိန်းသိမ်းရေး အဖွဲ့ဝင်	
၁၃	နော်ဘွေမူးဖော		√	ဝေဖန်အကြံပြုတိုင်ကြားချက် ဖြေရှင်းရေးကိုယ်စားလှယ်	
၁၄	စောနေဟဲ	√		ဝေဖန်အကြံပြုတိုင်ကြားချက် ဖြေရှင်းရေးကိုယ်စားလှယ်	
၁၅	စောမူးဆယ်	√		စေတနာ့ဝန်ထမ်း	
၁၆	နော်ဖောနေရိုး		√	စေတနာ့ဝန်ထမ်း	

၁၀။ ကျေးရွာအခြေခံသတင်းအချက်အလက် ပုံစံ ၈-၁ (PC - 1)

ကျေးရွာခေါင်းဆောင်အမည် စောအဲမူး		ကျေးရွာခေါင်းဆောင် ဖုန်းနံပါတ်		လူထုစည်းရုံးရေးမှူးအမည် နန်းပွင့်သစ္စာ	
ပြည်နယ် ကရင်	မြို့နယ် ကော့ကရိတ်	ကျေးရွာအုပ်စု ထီးဟူးသံ		ကျေးရွာ ထီးဟူးသံ	

က။ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စု အရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့် ဘာသာ	အိမ်ထောင်စု အရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁).....ကရင်.....	၂၅၂	ခရစ်ယာန်	၂၅၂
လူမျိုးစု (၂).....			
လူမျိုးစု (၃).....			
လူမျိုးစု (၄).....			
အခြား			

အကြောင်းအရာ	အရေအတွက်
မသန်စွမ်း	၆
သက်ကြီးရွယ်အို (၆၅နှစ် နှင့်အထက်)	၁၁၀
စစ်ဘေးရှောင်	

လူဦးရေ	အမျိုးသား အရေအတွက်	အမျိုးသမီး အရေအတွက်	စုစုပေါင်း အရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁)...ကရင်.....	၇၅၃	၇၇၇	၁၅၃၀
လူမျိုးစု (၂).....			
လူမျိုးစု (၃).....			
လူမျိုးစု (၄).....			
အခြား			
အိမ်ထောင်ဦးစီး	၂၁၇	၃၅	၂၅၂

ခ။ အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှန် ခြစ်	ကျန်းမာရေး	အမှန် ခြစ်	ဘာစာရေးအ ဆောက်အအုံများ	အမှန် ခြစ်
အထက်တန်း	√	ဆေးရုံ		စေတီ	
အလယ်တန်း		ကျန်းမာရေးဌာန		ဘုန်းကြီးကျောင်း	
မူလတန်း		ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	√	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	
မူကြို	√	ဆေးပေးခန်း		ခရစ်ယာန်ဘုရား ကျောင်း	√
အခြား		အခြား		ဗလီ	
မှတ်ချက် ဘကကျောင်း(၆တန်းအ ထိ)		မှတ်ချက်		အခြား မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်း သို့ အခြားမှလာရောက်)

ပညာရေး			ကျန်းမာရေး			လက်မှုပညာ		
	ရွာ တွင်း	ပြင်ပ		ရွာ တွင်း	ပြင်ပ		ရွာ တွင်း	ပြင်ပ
အထက် တန်း ဆရာ/မ		√	ဆရာဝန်			လက်သ မား	√	√
အလယ်တ န်း ဆရာ/မ	√	√	ကျန်းမာ ရေးမှူး			ပန်းရုံ	√	√
မူလတန်း ဆရာ/မ	√	√	ကျန်းမာ ရေး ဆရာမ			လျှပ်စစ် ကျွမ်းကျင်	√	√
မူကြို ဆရာ/မ	√		သားဖွား ဆရာမ			ရေပိုက် သွယ်	√	√
အခြား			ကျန်းမာ ရေး လုပ်သား			စက်ပြင်	√	√

(ဃ) ကျေးရွာသို့ရောက်နိုင်သည့်လမ်းအခြေအနေ / အုပ်စုနှင့်ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေ အနေ

ကျောက်ကြမ်းလမ်း ကတရာလမ်း ကွန်ကရစ်လမ်း ဆိုင်ကယ်လမ်း
ကျောက်ခင်းလမ်း မြေသားလမ်း လူသွားလမ်း အခြား -----

(င) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံချက်

၁။ လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမစတင်မီ ကျေးရွာတွင် ဖွံ့ဖြိုးရေး ----- ရှိပါသည်/မရှိပါ/မသိပါ
စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား?

၂။ ရှိခဲ့လျှင်ထိုစီမံချက်ကိုမည်သည့်ခုနှစ်တွင်စတင်ခဲ့သလဲ?----- (၂၀၁၇)/ မသိပါ

၃။ ထိုစီမံချက်ကို မြို့နယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား-----
ပြုခဲ့သည်/မပြုပါ/မသိပါ

(စ) ခရီးအကွာအဝေး

၁။ ကျေးရွာ၏ဗဟိုမှ အုပ်စုရွာသို့ခရီးမည်မျှကွာဝေးသနည်း။----- (...)မိုင်/မသိပါ

၂။ ကျေးရွာမှ အုပ်စုရွာသို့သွား/လာရာတွင် အချိန်မည်မျှကြာသနည်း။

ခြောက်သွေ့ရာသီကြာချိန်..... ထော်လာဂျီ ဆိုင်ကယ်၊ ကား၊ ခြေလျင်၊ စက်လှေ၊
အခြား....မိုးရာသီကြာချိန်ထော်လာဂျီ ဆိုင်ကယ်၊ ကား၊ ခြေလျင်၊ စက်လှေ၊ အခြား.....

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဤကျေးရွာတွင် ရေကြီးခြင်းကဲ့သို့
သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်ဖူးပါသလား?မရှိပါ / .../ရှိပါသည်/
ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ။ **ရေကြီးကမ်းပါးပြို**

(ဇ) ကျေးရွာအတွင်းဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင်
ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက်အစိုးရ(သို့)ရွာသားများ ကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ
ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့များရှိပါသလား?

(၁) ရိုးမလူမှုရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးအသင်း (၂)သွီးလူမှုကွန်ရက်အဖွဲ့

(ဈ) အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားခြင်း။

.....မရှိပါ။ရှိပါသည်။

၁၁။ ကျေးရွာအခြေခံသတင်းအချက်အလက် ပုံစံ ၈-၂ (PC - 2)

စည်းရုံးရေးမှူးဝန်ထမ်းအမည် - နန်းပွင့်သစ္စာ၊နန်းနှင်းဝေဝေသုန်

နေ့စွဲ - ၂၄.၆.၂၀၂၀ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအမှန်ဖြစ်ပါ - စက်ဝန်း ၁ (..)။ စက်ဝန်း ၂ (..) စက်ဝန်း ၃ (✓)။ စက်ဝန်း ၄ (..)

ပြည်နယ် ကရင်	မြို့နယ် ကော့ကရိတ်		ကျေးရွာအုပ်စု ထီးဟူးသံ				ကျေးရွာ အောက်ရွာ			
	စတင်သည့် နေ့	ပြီးစီး သည့် နေ့	ကျား	မ	အိမ် ထောင် စု	လူမျိုးစု အရေ အတွက်		အိမ် ထောင် စု စုစု ပေါင်း	အိမ် ထောင် စု %	
စီမံကိန်းဆောင်ရွက် မှုအဆင့်များ										
၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်း မိတ်ဆက်အစည်း အဝေး	၁၂.၆.၂၀၂၀	၁၂.၆.၂၀၂၀	၆၇	၆၃	၁၃၀	၁၃၀	ကရင်	၂၅၅	၅၅.၅ ၀	
၂။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး	၁၂.၆.၂၀၂၀	၁၂.၆.၂၀၂၀	၆၇	၆၃	၁၃၀	၁၃၀	ကရင်	၂၅၅	၅၅.၅ ၀	
၃။ ကျေးရွာအုပ်စု လုပ်ငန်းဆုံးဖြတ်ချက် ချသည့် အစည်းအဝေး	၂၂.၇.၂၀၂၀	၂၂.၇.၂၀၂၀	၆	၆	၁၂	၁၂	ကရင်			
၄။ မြို့နယ်အဆင့်စီမံ ကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့် အကောင်အထည် ဖော်ရေးကော်မတီ၏ စီမံကိန်းသုံးသပ်မှု အစည်းအဝေး			မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	
၅။ မြို့နယ်စီမံကိန်း ရေးဆွဲရေးနှင့် အ ကောင်အထည်ဖော် ရေးကော်မတီဆုံး ဖြတ်မှုကို ကျေးရွာသို့ အသိပေးသည့် အစည်းအဝေး										
၆။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း ခွဲ စီမံချက်ရေးဆွဲ	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	

သည့်အစည်းအဝေး									
၆.၁။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ အကောင်အထည်ဖော်ရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း။									
၆.၂။ ဝယ်ယူရေးအစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်း။									
၆.၃။ ဘဏ္ဍာရေးကုန်ကျမှုလျာထားအစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်း။									
၆.၄။ ပြင်/ထိန်းအစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်း။									
၇။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲတိုးတက်မှုစောင့်ကြည့်အစည်းအဝေး									
၇.၁။ အစည်းအဝေးပထမအကြိမ်									
၇.၂။ အစည်းအဝေးဒုတိယအကြိမ်									
၇.၃။ အစည်းအဝေးတတိယအကြိမ်									
၈။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲအပြီးသတ်စစ်ဆေးခြင်း အစည်းအဝေး									
၉။ လူထုစစ်ဆေးပွဲအစည်းအဝေး									

၁၂။ ကျေးရွာအခြေခံသတင်းအချက်အလက် ပုံစံ ၈-၃ (PC - 3)

စည်းရုံးရေးမှူးဝန်ထမ်းအမည် - နန်းပွင့်သစ္စာ၊နန်းနှင်းဝေဝေသုန်			
နေ့စွဲ - ၁၂.၆.၂၀၂၀		နေ့စွဲ - ၁၂.၆.၂၀၂၀	
ပြည်နယ်ကရင်	မြို့နယ်-ကော့ကရိတ်	ကျေးရွာအုပ်စု-ထီးဟူးသံ	ကျေးရွာ-ထီးဟူးသံ

(က) အခက်အခဲအတားအဆီးများအား ဆွေးနွေးခြင်း။ ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင် ကျေးရွာရှိ အဓိကအခက်အခဲအတားအဆီး မည်မျှရှိပါသနည်း။

အုပ်စုဖွဲ့ဆွေးနွေးမှုများမှ တင်ပြသော အခက်အခဲအတားအဆီးများ			
ကျောင်းခြံစည်းရိုးမရှိသောကြောင့်ကျောင်းသူကျောင်းသားများလုံခြုံမှုအားနည်းပြီးပြင်ပတွင်ရိစာန်များဝင်ရောက်နှောက်ယှက်သောကြောင့်စာသင်ရာတွင်အနှောက်ဖြစ်သောကြောင့်ကျောင်းသူကျောင်းများအတွက်အခက်ခဲဖြစ်ခြင်း	ကျား ...√	မ....	ကျား+မ ...
အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းနည်းနှင့်ဝင်ငွေပုံမှန်မရှိသောကြောင့်စားဝတ်နေရေးအတွက်မခက်ခဲရှိခြင်း	ကျား ...	မ.....	ကျား+မ √...
ခန်းမဆောင်မရှိသောကြောင့်အစည်းအဝေးပြုလုပ်ခြင်းကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းများအတွက်နေရာအခက်ခဲရှိခြင်း	ကျား ...	မ.... √	ကျား+မ
ကျောင်းသုံးပရိဘောဂမလုံလောက်သောကြောင့်ကျောင်းသူကျောင်းသားများအတွက်စာသင်ရာတွင်အခက်ခဲရှိခြင်း	ကျား ...	မ....	ကျား+မ √...
ဝန်းထမ်းအိမ်ယာမရှိသောကြောင့်တာဝန်ကျဆရာ/ဆရာမများနေထိုင်ရန်အတွက်အခက်ခဲရှိခြင်း	ကျား ...	မ...√ .	ကျား+မ ...
ရပ်ကွက်(၂)ရွာတွင်းတံတားမရှိသောကြောင့်မိုးရာသီတွင်သွားလာရေးခက်ခဲရှိခြင်း	ကျား ...	မ...√ .	ကျား+မ ...
ရေတိုက်စားမှုများသောကြောင့်ရေတံတားများခိုင်ခံ့မှုအားနည်းခြင်း	ကျား ...	မ....	ကျား+မ ...√
မီးလုံလောက်စွာမရှိသောကြောင့်ညပိုင်းတွင်ကျောင်းသူကျောင်းသားများစာလေ့လာရာတွင်အခက်ခဲရှိခြင်း	ကျား ...	မ...√ .	ကျား+မ ...
ကျေးရွာဘော်လုံးကွင်းမညီခြင်း၊သစ်ငုတ်များခြင်းကြောင့်အားကစားပြုလုပ်ရန်အတွက်အခက်ခဲရှိခြင်း	ကျား ...	မ...√ .	ကျား+မ ...
အရေးပေါ်ကားမရှိသောကြောင့်အရေးပေါ်ကျန်းမာရေးလူနာအချိန်မှီဆေးရုံဆေးခန်းပို့ရန်အတွက်အခက်ခဲရှိခြင်း	ကျား ...	မ....	ကျား+မ √
ရွာတွင်းလမ်းမကောင်းသောကြောင့်ဗွက်ထခြင်း၊ချိုင့်ခွက်ဖြစ်ခြင်းနွေရာသီတွင်ဖုံထခြင်းကြောင့်သွားလာရေးအခက်ခဲရှိခြင်း			
ရပ်ကွက်(၃)နွေရာသီရေခန်းခြင်းကြောင့်စားဝတ်နေရေးအတွက်အခက်ခဲရှိခြင်း			

(ခ) မျှော်မှန်းခြင်း - နောင်လာမည့် ၅ နှစ်တွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးလျာထားချက်များ

အုပ်စုဖွဲ့ဆွေးနွေးမှုများမှ တင်ပြသော အခက်အခဲအတားအဆီးများ			
ကျောင်းခြံရိုးရှိပြီးကျောင်းသူ ကျောင်းသားများလုံခြုံစွာပညာသင်ကြားနိုင်မည်ဖြစ်သည်	ကျား ...√	မ....	ကျား+မ ...
အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းပုံမှန်ရှိပြီးဝင်ငွေပုံမှန်ရှိလျှင်စား ဝတ်နေရေးအတွက်ပိုမိုအဆင်ပြေလာမည်	ကျား ...	မ....	ကျား+မ ...√
ခန်းမဆောင်ရှိခြင်းဖြင့်အစည်းအဝေးပြုလုပ်ခြင်းကာကွယ် ဆေးထိုးရန်အတွက်နေရာအဆင်ပြေလာမည်	ကျား ...	မ...√ .	ကျား+မ ...
ကျောင်းသုံးပရိဘောဂစွာရှိပြီးကျောင်းသူကျောင်းသားများ စာသင်ရန်အတွက်အဆင်ပြေလာမည်	ကျား ...	မ....	ကျား+မ ...√
ဝန်ထမ်းအိမ်ယာရှိခြင်းဖြင့်တာဝန်ကျဆရာ/ဆရာမများနေ ထိုင်ရန်အတွက်အဆင်ပြေလာမည်	ကျား ...	မ√... .	ကျား+မ ...
ရပ်ကွက်(၂)တွင်တံတားများကောင်းမွန်လာပြီးသွားလာရေးမ ဆင်ပြေလာမည်	ကျား ...	မ...√ .	ကျား+မ ...
ရေတာတမံများကောင်းမွန်ပြီးမိုးရာသီရေတိုက်ရှားမှုနည်းပြီး နွေရာသီတွင်လည်းရေလုံလောက်စွာအသုံးပြုနိုင်မည်	ကျား ...	မ....	ကျား+မ ...√
မီးလုံလောက်စွာရှိပြီးညပိုင်းသွားလာရေးများလည်းအဆင် ပြေမည်ကျောင်းသားကျောင်းသားများအတွက်လည်အဆင် ပြေမည်	ကျား ...	မ...√ .	ကျား+မ ...
ကျေးရွာဘော်လုံးကွင်းကောင်းမွန်လာပြီးအားကစားပြုလုပ် အတွက်လည်းအဆင်ပြေမည်	ကျား ...	မ√... .	ကျား+မ ...
အရေးပေါ်ကားရှိပြီးအရေးပေါ်လူနာများအတွက်ဆေးရုံဆေး ခန်းအချိန်မှီပို့ဆောင်နိုင်မည်	ကျား ...	မ....	ကျား+မ √... ...
ရွာတွင်းလမ်းကောင်မွန်လာပြီးသွားလာရေးအဆင်ပြေလာ မည်			
ရပ်ကွက်(၃)တွင်ရေလုံလောက်စွာရရှိပြီးစားဝတ်နေရေးအ တွက်ပိုမိုအဆင်ပြေလာမည်			

(ဂ) လူထုစီမံကိန်း၏ နောင်လာမည့် ၄ နှစ်တာအတွက် အကျိုးဝင်သော ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ။

ဦးစားပေး အဆင့် သတ်မှတ်ချက်	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ	အဆိုပြုသူ ကျား၊ မ၊ (ကျား+မ)	အခန်း ကဏ္ဍ	ခန့်မှန်း ကုန်ကျ စရိတ် ကျပ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ ခန့်မှန်းအရေအတွက်		
					ကျား	မ	ပေါင်း
၁	ရွာတွင်းဂဝံ မြေသား လမ်းခင်းခြင်း	က+မ	လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေး	၈၀၀၀၀၀၀	၇၅၃	၇၇၇	၁၅၃၀
၂	စာသင်ကျောင်း ခန်းမဆောင် ဆောက်လုပ်ခြင်း	မ	ပညာရေး	၉၇၀၀၀၀၀၀	၇၅၃	၇၇၇	၁၅၃၀
၃	စာသင်ကျောင်း အုတ်ခြံစည်းရိုး ရရှိရေး	က+မ	ရေနှင့်သန့်ရှင်းရေး	၂၀၀၀၀၀၀၀	၇၅၃	၇၇၇	၁၅၃၀
၄	ဘော်လုံးကွင်း ဆောက်လုပ်ခြင်း	က	အခြားအဆောက်အအုံ	၅၀၀၀၀၀၀၀	၇၅၃	၇၇၇	၁၅၃၀
၅	ကျောင်းမီးလင်းရေး	က	မီးလင်းရေး	၅၀၀၀၀၀၀၀	၇၅၃	၇၇၇	၁၅၃၀
၆	အသေးစားတမံရရှိရေး	က	အခြားအဆောက်အအုံ	၂၀၀၀၀၀၀၀	၇၅၃	၇၇၇	၁၅၃၀
၇	ရွာတွင်းကွန်ကရစ်တံတာရရှိရေး	က+မ	လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေး	၈၀၀၀၀၀၀၀	၇၅၃	၇၇၇	၁၅၃၀

(ဃ) လူထုစီမံကိန်း၏နောင်လာမည့် ၄ နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ။

စဉ်	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ	အဆိုပြုသူ ကျား၊ မ၊ (ကျား+မ)	အခန်း ကဏ္ဍ
၁	အရေးပေါ်လူနာတင်ကားရရှိရေး	က+မ	ကျန်းမာရေး
၂	ဝန်းထမ်းအိမ်ယာ	က	ပညာရေး
၃	အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိရေး	က+မ	အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း
၄	ကျောင်းသုံးပရိဘောဂ	က+မ	ပညာရေး

၁၃ ။ကျေးရွာပထမနှင့် ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ

အစည်းအဝေးခေါင်းစဉ် ကျေးရွာကြံ့ခိုင်ခံ့ခင်းအစည်းအဝေး
ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေး၊
နေ့ရက် 15.6.2019

နေရာစာကပ်ရွာအုပ်စု၊ ကျေးရွာ၊
အချိန် ၀-10:30 AM ဖြစ်ပြီး 1:30 PM
ဆွေးနွေးသည့် အကြောင်းအရာ

၁။ စီမံကိန်း မိတ်ဆက်ခြင်း

၂။ စီမံကိန်း စက်ဝန်း ဖြန့်လှည့်ရှင်းပြခြင်း

၃။ PRA Tools ဖြန့်လှည့်စာပြခြင်း နှင့် ဖြင့် ဆရာပြခြင်း

၄။ စီးစားပေးပေးလုပ်ငန်းခွဲ အဆင့်တက်မှတ်ခြင်း နှင့် အတည်ပြုခြင်း

၅။ စီမံကိန်း စီမံခန့်ခွဲမှု အဖွဲ့အစည်း အား ဖြန့်လှည့်ရွေးချယ်အတည်ပြုခြင်း။

စဉ်	အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်များ	ဆောင်ရွက်မည့်သူ
၁။	စီမံကိန်း အကြောင်း ဖြန့်လှည့်မိတ်ဆက်ခြင်း နှင့် စီမံ ကိန်း စက်ဝန်း အား ရှင်းပြခြင်း	ငါး ၂၇၆ ကျေးရွာလူထု
၂။	PRA Tools အား လုံး ဖြန့်လှည့် မှတ် ဖဲ ဖြိုး ဖြင့် လှည့်စာပြခြင်း ဖြင့်	ကျေးရွာလူထု
၃။	ပထမအကြိမ်စက်ဝန်း အစည်းအဝေး ဖြစ်ပေါ်စေရန် အတွက် ချစ်မြတ်နိုးချက်များ အား လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ပေါ်စေရန် ဖြစ်ပေါ်စေရန် အား ရွေး ချယ်အတည်ပြုခြင်း ၁၁-၁၂	ကျေးရွာလူထု
၄။	ပထမအကြိမ်စက်ဝန်း အစည်းအဝေး အတွက် ချစ်မြတ်နိုးချက်များ အား လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ပေါ်စေရန် အား ရွေးချယ်အတည် ပြုခြင်း ၁၁-၁၂	ကျေးရွာလူထု

မှတ်တမ်းတင်သူ
အမည်/ ရာထူး နန်း ဖွဲ့စည်းမှု ၂၇၆
လက်မှတ်/ရက်စွဲ *[Signature]* 15.6.2019

၁၄။ ကဏ္ဍအလိုက်အနှစ်ချုပ်ဇယား

ကဏ္ဍ	စဉ်	လုပ်ငန်းအမျိုးအစား	အဆိုပြုသူ			ခုနှစ်	ထောက်ပံ့မည့် အဖွဲ့အစည်း (သို့) ဌာန	မှတ်ချက်
			ကျား	မ	ကျား+မ			
အခြေခံအဆောက်အအုံ (လမ်း၊ တံတား၊ ရေရရှိရေး၊ မီးလင်းရေး)	၁	ကျောက်တန်းလမ်းဂံမြေသားလမ်းအဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း			ကျား+မ	၂၀၁၉	CDD	ပြီး
	၂	ရွာဂံမြေသားလမ်းခင်းခြင်း			ကျား+မ	၂၀၁၈/၂၀၂၀		
	၃	မီးလင်းရေး	ကျား			၂၀၁၈/၂၀၂၀		
	၄	တံတားရရှိရေး			ကျား+မ	၂၀၁၈/၂၀၂၀		
	၅	အသေးစားတံရရှိရေး		မ				
လူမှုစီးပွား (ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့်ဆိုင်သောအဆောက်အအုံနှင့်အခြားလိုအပ်ချက်များ)	၁	စာသင်ကျောင်းခန်းမဆောင်ရရှိရေး		မ		၂၀၁၈/၂၀၂၀		
	၂	စာသင်ကျောင်းအုတ်ခြံစည်းရိုးရရှိရေး		မ		၂၀၁၈/၂၀၂၀		
	၃	စာကြည့်တိုက်ရရှိရေး	ကျား			၂၀၁၈/၂၀၂၀		
	၄	အလယ်တန်းအဆင့်ကျောင်းရရှိရေး		မ		၂၀၁၈/၂၀၂၀		
	၅	အရေးပေါ်လူနာတင်ကားရရှိရေး		မ		၂၀၁၈/၂၀၂၀		
အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း (စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ဆိုင်သော အဆောက်အအုံနှင့်အခြားလိုအပ်ချက်များ)	၁	အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း		မ		၂၀၁၈/၂၀၂၀		
	၂			မ		၂၀၁၈/၂၀၂၀		
	၃							
	၄							
	၅							
သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေး	၁							
	၂							
	၃							
	၄							
	၅							
အခြား	၁	ကျေးရွာဘော်လုံးကွင်း	ကျား			၂၀၁၈/၂၀၂၀		

	၂							
	၃							
	၄							
	၅							

၁၅။ လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း (NCDDP) ဖြင့်ဆောင်ရွက်သော စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲများ

စီမံကိန်းစက်ဝန်း	လုပ်ငန်းခွဲအမည်	အတိုင်းအတာ	ထောက်ပံ့ငွေ (ကျပ်)	ကျေးရွာထည့်ငွေ (ကျပ်)	စုစုပေါင်း (ကျပ်)
ပထမနှစ်	စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲဆောင်ရွက်ပါ				
ဒုတိယနှစ်	ကျောက်တန်းလမ်းဂဝံသားလမ်းခင်းခြင်း	၄၇၀၀'x၁၉'x၁'	၂၇၆၅၀၀၀၀	၀	၂၇၆၅၇၆၀၀
တတိယနှစ်					
စတုတ္ထနှစ်					